
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 21. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 382

Kan ministeren bekræfte, at Miljø- og Fødevareklagenævnet har en sagsbehandlingstid

på mindst 12 måneder i selv relativt simple sager som sagen om Hillerød Kommunes på-

bud til virksomheden Nordisk Perlite omtalt i Frederiksborg Amts Avis den 6. december

2018, jf. https://sn.dk/Hilleroed/Perlitesag-tager-et-aar-at-behandle/artikel/795312?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Øjvind Vilsholm (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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